

التاريخ : 2024/05/26
إلى : صندوق الاستثمار
رقم الوثيقة : 64381

هيئة المحتوى المحلي
والمشتريات الحكومية
Local Content & Government
Procurement Authority



نسبة المحتوى الم المحلي المستهدفة

We would like to inform you that شركة صاربة للمقاولات شركة (2051041617) with Commercial Registration No. (شخص واحد has created a targeted local content score on entity level with a percentage of (40.6%) for the purpose of submitting this score for the tender (AL AHSA PALM1 PROJECT) with reference number (042).

This document is automatically generated via automated system and it does not require a signature.

نفيدكم بأنه تم حساب نسبة المحتوى المحلي المستهدفة على مستوى المنشأة بنسبة (40.6%) لشركة (شركة صاربة للمقاولات شركة شخص واحد) سجل تجاري رقم . 2051041617 وذلك لغرض تقديمها للمنافسة (AL AHSA PALM1 PROJECT) بالرقم المرجعي (042) .

هذه الوثيقة مستخرجة من النظام الآلي ولا تحتاج إلى توقيع أو ختم .

Note:
The government entity has the right to request additional information from the applicant
This document is automatically generated via automated system and it does not require a signature.

نوعية :
يحق للجهة الحكومية طلب معلومات إضافية من مقدم هذه الوثيقة
هذه الوثيقة مستخرجة من النظام الآلي ولا تحتاج إلى توقيع أو ختم .

يمكنك التحقق من صحة البيانات الواردة في الوثيقة أعلاه من خلال الرمز التعريفي أو الرابط التالي [URL](#)

You can validate the information in this document via the QR code or the following link [URL](#)

